

江苏企业对捷克合作需求信息表

Partner Search Form

(注：此表必须用中英文双语填写)

1. Company Details/江苏企业详情

1.1 Organization Name/企业名称	
Full Name/全名	南通丰瑞电气设备有限公司 Nantong Feng Rui Electrical Equipment Co., Ltd.
Parent Organization /总公司	
Type of Organization /公司类型	SME/中小企业 <input checked="" type="checkbox"/> Large company/大公司 <input type="checkbox"/> Other/其他 <input type="checkbox"/>

1.2 Organization Address/机构地址			
Street/街道	江苏南通市崇川区星火村 Qinhuo village, Chongchuan District, Nantong City, Jiangsu province		
Zip or Postal Code/邮编	226000	City/城市	南通 Nantong

1.3 Contact Person Data/联系人信息			
Name/姓名	马骏 Jun Ma	Function 职务	CTO 首席技术官
Direct phone Number and Mobile Number /直线电话或手机	13275298528	E-mail /电子邮件	mjsdy@126.com

1.4. Website/网址	

1.5 Organization Background/企业背景			
Year Established /成立时间	2014.05.29		
No. of Employees /现有员工数	101	No. of R&D Personnel /研发人员数	10
General Information	南通丰瑞电气设备有限公司, 是生产各类低压电气成套设备的专业厂家, 并获得中国质量管理中心认定为国家标准合格单位。 公司拥有一支技		

/企业基本信息	<p>术水准过硬的员工队伍，整套完善的工艺流程、生产、检测设备。为用户提供了优质的产品和可靠的保障。 公司通过了取得了中国质量认证中心颁发的低压成套开关设备、模数化终端组合电器、电能计量箱、动力配电箱系列产品 3C 认证证书。目前公司正全面的推动质量管理体系和 3C 认证的质量保证模式，实施“科技兴厂”战略，不断致力于新产品的研制和开发、产品性能的改进和质量的提升。 现今主要产品有：低压配电柜、动力箱、照明箱及各种非标控制箱，还可按用户要求生产特殊规格产品。</p> <p>NRui Electrical Equipment Co., Ltd. produce a lot of various types low-voltage electrical equipment manufacturers of professional manufacturers, and won the China Quality Management Center recognized as the national standard of qualified units. The company has a technical level of excellent staff, a full set of complete process, production and testing equipment. To provide users with quality products and reliable protection. The company has won the 3C certification certificate issued by China Quality Certification Center, such as low-voltage switchgear assembly, modular terminal combined electrical equipment, electric energy measuring box and power distribution box series products. At present the company is to promote the comprehensive quality management system certification and 3C guarantee mode, the implementation of "technology factory" strategy, improvement and quality constantly committed to new product research and development, product performance improvement. Today, the main products are: low-voltage power distribution cabinet, power box, lighting box and various non-standard control box, but also according to user requirements for the production of special specifications products.</p>
Core Business & Area of Expertise /主营业务和专业领域	<p>高低压配电设备、自动化设备的生产、销售</p> <p>Production and sale of high and low voltage distribution equipment and automation equipment</p>
Main Products / Services /主营产品和服务	<p>超级电容器的生产、销售和能源存储解决方案的供应商</p> <p>Production, distribution of supercapacitors, and energy storage solutions Suppliers</p>
Comments/其他说明	

2. The Project/拟寻找合作项目

2.1 Main Technological Area

/项目所属技术领域

新材料

New materials

2.2 Description of the proposed joint commercially focused R&D project
/简述拟联合研发的项目内容

研发超级电容器的电极、隔膜生产以及非对称超级电容器器件的组装
Develop electrodes for supercapacitors, film production, and assembly of asymmetric supercapacitors

3. Potential Partner/Organization/捷克意向合作伙伴/机构

3.1 Main Characteristics and specific technological expertise
/捷克方机构应具备的条件和专业领域

新能源材料生产或能源存储解决供应商
New energy, materials production or energy storage solutions vendors

3.2 What is the specific R&D contribution you are seeking
/捷克方机构在项目合作中承担的工作

新能源材料研发
Research on new energy materials

3.3 Companies/Organisation you are already in contact
/是否已有联系单位

正在联系
Be contacting